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                Protokół Nr II/2/06
      sesji Rady Miejskiej w Gniewie
       odbytej dnia 04 grudnia  2006 r.
   --------------------------------------------

Godzina rozpoczęcia sesji 11:00

Obradom przewodniczył – pan radny Janusz Karzyński – przewodniczący rady i pan
radny Franciszek Sumisławski – wiceprzewodniczący rady.

-  Przewodniczący rady - Otwieram II sesję V kadencji Rady Miejskiej w Gniewie.

        Witam Wysoką Radę , Burmistrzów , Panią Skarbnik, Pana Sekretarza
Gminy,  Pana Ryszarda Staniszewskiego Przewodniczącego Miejskiej Komisji ds.
wyborów samorządowych w Gminie, Sołtysów oraz pozostałych Gości i
Mieszkańców Gminy Gniew.

Na podstawie listy obecności stwierdzam ,Ŝe na Sali jest wystarczająca ilość
radnych do podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. Obecnych na sesji  jest
w tej chwili 13 radnych. Spóźni się pan radny Zbigniew Megger i pan radny Grzegorz
Połomski.

Przystępujemy do pkt 1 porządku obrad.

Do przedstawionego porządku obrad  doszła autopoprawka do zmian w
budŜecie Gminy na 2006 rok i   w pkt 4 do  pakt (n)  dopisać projekt uchwały w
sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości  - Druk Nr B/9/06  poniewaŜ zabrakło
go w porządku obrad i kolejny projekt  w pkt 4  otrzymuje literkę  ppkt (o). Więcej
zmian z mojej strony nie ma. Czy są  inne propozycje?  Bardzo proszę. Pan radny
Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki – W poprzedniej kadencji był w porządku obrad taki pkt interpelacje
i zapytania mieszkańców. Najpierw był on na początku obrad , a potem został
przesunięty na koniec porządku obrad . Proponuję umieścić ten pkt na początku obrad
gdyŜ pod koniec sesji prawie nikogo z mieszkańców juŜ nie ma i nie ma kto pytać ani
komu odpowiadać. PrzewaŜnie był juŜ tylko pan Henryk Krause. Proszę o
wprowadzenie tego pkt na początek obrad.

- Przewodniczący  rady – Ja akurat mam odmienne zdanie , co do tego punktu.  W
porządku obrad nie ujęto punktu „Interpelacje i zapytania mieszkańców „ poniewaŜ
punkt ten jest niezgodny ze Statutem Gminy Gniew. Uzasadnił wyŜej podaną zmianę.

- Andrzej Solecki – Jest w tym § 39 napisane ,Ŝe porządek obrad obejmuje  w
szczególności i wymieniono co ?  Rzeczywiście nie wymieniono punktu „Interpelacje
i zapytania mieszkańców” , ale  w poprzedniej kadencji taki punkt  był. Czy za Pana
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kadencji nastąpi dyktatura? Jeśli ten pkt nie zostanie wprowadzony będzie to
dyktatura.

- Przewodniczący  rady – Informuję ,Ŝe w tej chwili przybył na obrady pan radny
Zbigniew Megger i na sali jest obecnych 14 radnych. Kto z radnych jest za
wprowadzeniem pkt interpelacje i zapytania mieszkańców? Za głosowały 2 osoby. Kto
jest przeciw? Przeciw głosowało 12 osób. Dziękuję. Wniosek radnego Andrzeja
Soleckiego nie przeszedł.

- Andrzej Solecki – Proszę zapisać do protokołu – stwierdzam ,Ŝe pan Przewodniczący
wprowadził dyktaturę.

- Przewodniczący rady – Kto z radnych jest za porządkiem obrad z proponowanymi
poprawkami przeze mnie? Za głosowało 13 osób, 1 osoba wstrzymała się od głosu.
Dziękuję.
Do protokołu poprzedniej sesji uwag nie wniesiono. Kto z radnych jest za przyjęciem
protokołu z sesji odbytej w dniu 27 listopada 2006r.  Jednogłośnie. Dziękuję.
Zamykam pkt. 1 porządku obrad i przystępujemy do pkt. 2.

 - Pkt  2 porządku obrad - Ślubowanie Radnego.

 - Przewodniczący rady - Na   podstawie   art.   23a   ust.  1  i  2   ustawy   o
samorządzie   gminnym   przed przystąpieniem do wykonywania mandatu Radni
składają ślubowanie. Ślubowanie odbywa się w ten  sposób, Ŝe po odczytaniu  przez
Przewodniczącego Obrad  roty  wywołani  kolejno  Radni  powstają  i  wypowiadają
słowo „ślubuję”.
      Ślubowanie moŜe być złoŜone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóŜ Bóg”.

- Rota ślubowania:

         „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej  Polskiej,  ślubuję  uroczyście

         obowiązki   radnego   sprawować   godnie,   rzetelnie  i  uczciwie,   mając  na

         względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”.

 Radny  Bogusław Kowalski złoŜył ślubowanie.  Dziękuję. Zamykam pkt  2 porządku
obrad i przystępujemy do pkt 3.

Pkt. 3 porządku obrad  -Ślubowanie Burmistrza.

Na podstawie art. 29a ust.1 ustawy o samorządzie gminnym objęcie obowiązków
przez Burmistrza następuje z chwilą złoŜenia wobec Rady Miejskiej w Gniewie
ślubowania o następującej treści:

       „Obejmując  urząd  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Gniew, uroczyście
         ślubuję, Ŝe  dochowam  wierności  prawu, a  powierzony  mi  urząd
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         sprawować  będę dla dobra  publicznego i  pomyślności  mieszkańców
         Miasta  i  Gminy  Gniew”

    Ślubowanie moŜe być złoŜone z dodaniem zdania :     „Tak  mi  dopomóŜ  Bóg”

- Burmistrz Bogdan Badziong złoŜył ślubowanie.

- Przewodniczący rady – Pragnę pogratulować zwycięstwa w wyborach i objęcia
stanowiska Burmistrza tym bardziej ,Ŝe trudniej jest bronić niŜ zdobywać. W V
kadencji czekają nas nowe wyzwania. śyczyłbym  Panu aby te wyzwania skończyły
się zwycięstwem gospodarności, kompetencji i wzajemnej Ŝyczliwości.  Szczególnie
waŜna jest Ŝyczliwość i zaufanie bowiem te przymioty sprzyjają tworzeniu dobra, a w
naszym przypadku dobra społecznego. Pragnę by społeczeństwo naszej Gminy miało
budujący przykład współpracy ku tworzeniu pomyślności naszej małej ojczyzny.

- Bardzo proszę. Pan Burmistrz Bogdan Badziong.

- Burmistrz Bogdan Badziong – Dziękuję za zaufanie, za po raz kolejny oddane na
mnie głosy. Chciałbym jak najlepiej swoją funkcję sprawować , a jak będzie to
wyborcy sami za 4 lata ocenią. Dziękuję.

- Andrzej Solecki – Chciałbym zgłosić wniosek formalny o nieprzestrzeganie Statutu
Gminy . OtóŜ  Panie Przewodniczący  & 29 Statutu Gminy mówi ,Ŝe w sesjach rady z
głosem doradczym uczestniczą  Pan Burmistrz, Pani Skarbnik, Pan Sekretarz , a nie
Wiceburmistrz. Statut nic takiego nie przewiduje. Wiceburmistrz moŜe uczestniczyć w
sesjach , ale tylko jako gość.

- Burmistrz Bogdan Badziong – Ja decyduję o tym kogo upowaŜnię do zabierania
głosu w moim imieniu. W tej chwili wyjeŜdŜam do Gdańska  i upowaŜniam mojego
Kolegę   Zastępcę do udziału w sesji zamiast mnie i  obiecuję Panu ,Ŝe ma Pan
zapewnioną całą kadencję z udziałem  mojego Zastępcy. Dziękuję.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Zamykam pkt  3 porządku obrad i przystępujemy
do pkt 4.

- Pkt 4 porządku obrad - Podjęcie uchwał w sprawie:

 Jako pierwszy mamy   projekt  uchwały w sprawie złoŜenia ślubowania przez radnego
Bogusława Kowalskiego wchodzącego w skład Rady Miejskiej w Gniewie V kadencji
w latach 2006-2010 – Druk nr B/24/06.  Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały?
Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie   przyjęcia przez Radę Miejską w Gniewie
ślubowania złoŜonego przez Bogdana Badzionga Burmistrza Miasta i Gminy Gniew
oraz objęcia funkcji  Burmistrza V kadencji na lata 2006 – 2010  -  Druk nr B/25/06.
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Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję Panu
Burmistrzowi za udział w sesji .

- Kolejny projekt uchwały w sprawie powołania radnego Bogusława Kowalskiego do
składu osobowego dwóch komisji stałych Rady Miejskiej w Gniewie V kadencji w
2006 – 2010  – Druk  Nr B/26/06.  Proponuję pana radnego Kowalskiego do Komisji
Finansów i do Komisji Gospodarki.  Czy radny wyraŜa zgodę? Tak. Dziękuję. Kto z
radnych jest za tym ,Ŝeby radny Bogusław Kowalski był członkiem tych dwóch
komisji? Za głosowało 13 osób, 1 osoba wstrzymała się od głosu. Dziękuję. Kto z
radnych jest za tym ,Ŝeby Komisja  Gospodarki liczyła 8 osób tj. 1+7? Jednogłośnie.
Dziękuję. Informuję radnych ,Ŝe od tej chwili jest na sali obrad 15 radnych. Przybył
spóźniony pan radny Grzegorz Połomski. Oddaję teraz przewodniczenie obradom
memu zastępcy panu radnemu Franciszkowi Sumisławskiemu. Bardzo proszę.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Kolejny projekt uchwały w sprawie zawarcia
porozumienia Międzygminnego z Gminą Stara Kiszewa – Druk  Nr B/27/06. Bardzo
proszę. Pan Burmistrz Zbigniew Wronowski.

- Wiceburmistrz Zbigniew Wronowski – Proponuję małe poprawki do tego projektu .
Chodzi tylko o poprawki do treści uchwały i tak : w § 1 dopisuje się po wyrazie Gniew
w zdaniu pierwszym „ wyraŜa wolę zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą
Stara Kiszewa „. W załączniku do uchwały w § 1 w ostatnim zdaniu  wyraz
„funkcjonariusz” zastępuje się wyrazem „funkcjonariuszy”. W § 3 ust. 3 wyraz
„zapłacona „ zastępuje się wyrazem „zapłacone”, ust. 4 wyraz „kwartału” zastępuje się
wyrazem „miesiąca”,  w ust. 5 wyraz „kwartalnie” zastępuje się wyrazem
„miesięcznie”.  Poinformował radnych o uruchomieniu StraŜy Miejskiej w Gniewie i
jej działalności.

- Marek Barnik – Czy ta StraŜ Miejska będzie współpracowała z Policją i czy będzie
się równieŜ zajmowała patologiami społecznymi takimi jak narkomania?

- Wiceburmistrz Zbigniew Wronowski – Tak StraŜ Miejska będzie współpracowała z
Policją. Policja będzie prowadzić nadzór nad całym wyposaŜeniem StraŜy . Będą
równieŜ współpracować przy zwalczaniu patologii społecznych, zachowań młodzieŜy
na ulicach  miasta. Środki na opłacenie StraŜy Miejskiej będą pochodzić z mandatów.

- Andrzej Solecki – Czy w związku z tym przeprowadzono obliczenia na jaką kwotę
będzie tych mandatów, Ŝeby tę StraŜ Miejska utrzymać? Czy wiemy jaka to będzie
kwota?

- Wiceburmistrz Zbigniew Wronowski – StraŜ Miejska nie będzie na pewno polowała
na  mieszkańców  naszej Gminy tylko na gości , którzy przyjeŜdŜają do nas i stwarzają
dla nas zagroŜenie, a my ponosimy tego koszty. Sądzę ,ze jeśli to się rozniesie ,ze
mamy fotoradar  to bezpieczeństwo w naszej Gminie się poprawi.



5

- Andrzej Solecki – Nie uzyskałem odpowiedzi na moje pytanie. Jaki jest koszt
utrzymania StraŜy i czy Pan Burmistrz zrobił biznesplan?

- Wiceburmistrz Zbigniew Wronowski – W uzasadnieniu jest wyraźnie napisane ,Ŝe
uchwała ta nie obciąŜy budŜetu Gminy.

- Andrzej Solecki - Jestem członkiem Komisji Finansów i mnie interesuje konkretnie ,
ile to będzie kosztowało? Ten projekt uchwały jest nieprzygotowany . Jeśli mamy
przyjąć projekt budŜetu na 2007 rok to  naleŜałoby zabezpieczyć środki w tym
budŜecie na ten cel. W tej sytuacji uwaŜam ,Ŝe jest to gdybanie , a jeśli się uda to
będziemy mieli rezerwę budŜetową.

- Przewodniczący obrad – Jeśli jest zapisane ,ze utrzymanie StraŜy będzie tylko z
mandatów  to ja się nie obawiam , a zresztą w kaŜdej chwili moŜna z tego
zrezygnować.

- Alojzy Klimczak – UwaŜam ,Ŝe nie ma tu nad czym dyskutować i jeśli to uratuje
choć jedno Ŝycie to nie podlega dyskusji.
- Wiceburmistrz Zbigniew Wronowski – Statut wyraźnie mówi , co powinien zawierać
projekt i my  to spełniliśmy.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Informuje
radnych, Ŝe od tej chwili jest na sali obrad 15 radnych gdyŜ przybył na obrady
spóźniony pan radny Grzegorz Połomski. Kto z radnych jest za podjęciem tej
uchwały? Za głosowało 14 osób, 1 osoba wstrzymała się od głosu. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu na 2006 rok – Druk Nr B/23/06
oraz autopoprawka. Bardzo proszę. Pani skarbnik Maria Olszewska.

 – Maria Olszewska-   Omówiła ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję.  Czy są pytania?

- Andrzej Solecki – Na co zostało wydatkowane 20 tyś. zł w dziale drogi publiczne?

- Maria Olszewska - Trudno mi powiedzieć , otrzymałam wniosek z ZUK, ale zaraz
się dowiem.

- Andrzej Solecki – Mówiono ,Ŝe dostanę dziś odpowiedź.

- Maria Olszewska – Środki te zostały przesunięte na akcję zima.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Co miesiąc mamy takie zmiany. Kto z radnych
jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.       Uchwała została podjęta.
Przystępujemy do  kolejnego projektu uchwały.
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- Kolejny projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od
nieruchomości – Druk  Nr B/1/06. Bardzo proszę. Pan przewodniczący Komisji
Finansów Marek Barnik.

- Marek Barnik – Wszystkie Komisje opiniowały ten projekt i zaopiniowały go
pozytywnie.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Kto z radnych jest za przyjęciem autopoprawki?
Jednogłośnie. Dziękuję. Pani skarbnik chciała odpowiedzieć panu radnemu
Soleckiemu na jego pytanie. Bardzo proszę.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Kto z radnych jest za całością uchwały?
Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny skupu Ŝyta dla celów
podatku rolnego  - Druk Nr B/2/06. Na komisjach nie było uwag do tego projektu. Czy
ktoś chciałby teraz zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę? Kto z radnych jest za
podjęciem tej uchwały? Za głosowało 12 osób, 2 osoby głosowały przeciw, 1 osoba
wstrzymała się od głosu. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie kreślenia wysokości stawek w podatku od
środków transportowych - Druk Nr B/3/06. Do tego projektu równieŜ nie było uwag.
Komisje proponowały utrzymać stawki tego roku. Kto z radnych jest za podjęciem tej
uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie podatku od posiadania psów- Druk Nr B/4/06.
RównieŜ  Komisje proponowały utrzymać stawkę z tego roku. Opinia Komisji była
pozytywna. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opłat targowych- Druk Nr
B/5/06.  Wszystkie Komisje proponowały utrzymać stawki z tego roku. Kto z radnych
jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie - zwolnienia z podatku od nieruchomości –
Druk Nr B/6/06. RównieŜ opinia Komisji była pozytywna. Kto z radnych jest za
podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości oraz w
podatku rolnym-- Druk Nr B/7/06. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały?
Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od środków
transportowych – Druk Nr B/8/06.  Do tego projektu równieŜ nie było uwag. Kto z
radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.
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- Kolejny projekt uchwały w sprawie  zwolnienia z podatku od nieruchomości – Druk
Nr B/9/06. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie upowaŜnienia Burmistrza Miasta i Gminy  w
Gniewie do zaciągnięcia kredytów i poŜyczek krótkoterminowych w roku 2007 –
Druk Nr B/31/06.  Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie.
Dziękuję. To juŜ wszystkie uchwały. Zamykam pkt 4 porządku obrad i przystępujemy
do pkt  5.

- Pkt  5 porządku obrad - Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach
podejmowanych  w okresie  międzysesyjnym.

- Przewodniczący rady – W tym krótkim okresie uczestniczyłem w posiedzeniu
wszystkich Komisji , opracowałem plan pracy rady na 2007 rok i zajmowałem się
sprawami organizacyjnymi.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Zamykam pkt 5 porządku obrad i przystępujemy
do pkt 6.

- Pkt 6 porządku obrad - Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie
międzysesyjnym.

- Przewodniczący obrad – Bardzo proszę. Pan Burmistrz Zbigniew Wronowski.

- Wiceburmistrz Zbigniew Wronowski – Pan Burmistrz nie musi sam zdawać
sprawozdania moŜe upowaŜnić do tego kogoś innego . Jest to zgodne z zapisem w
Statucie Gminy. W chwili obecnej zajmujemy się kanalizacjami i w związku z tym
doszło do spotkania z odpowiednimi osobami, z którymi podpisaliśmy odpowiednie
umowy na rozpoczęcie inwestycji poŜytku publicznego. Poza tym cały czas
zajmowaliśmy się sprawą powołania StraŜy Miejskiej i współpracą z miastem Stara
Kiszewa.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję.  Zamykam pkt 6 porządku obrad i przystępujemy
do pkt 7.

- Pkt 7 porządku obrad - Interpelacje i zapytania radnych.

- Przewodniczący obrad – Pan radny Andrzej Solecki złoŜył interpelację.   Interpelacja
moŜe być ustna lub pisemna. UwaŜam ,Ŝe interpelacja  złoŜona na piśmie powinna być
tylko w sprawach waŜnych np. kiedy  Pan Burmistrz będzie likwidował szkoły, które
przynoszą duŜe straty. Pani GraŜyna prowadzi rejestr tych interpelacji i przekazuje je
Burmistrzowi , a Burmistrz ma 21 dni na odpowiedź. Na dzień dzisiejszy wpłynęła 1
interpelacja. Odczytał te interpelację. Bardzo proszę. Pan radny Alojzy Klimczak.

- Alojzy Klimczak – Czy były jakiekolwiek rozmowy w sprawie kanalizacji jeśli
chodzi o Tymawę?
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- Bogusław Kowalski – Polikwidowano autobusy na południe Gminy  i w związku z
tym mam prośbę Ŝeby doprowadzić do spotkania przewoźników i do tego ,Ŝeby
świadczyli swoje usługi nieco dalej, a nie tylko do Kolonii Ostrowickiej. Przynajmniej
do szkoły w PieniąŜkowie.

- Kraińska Wiesława  sołtys wsi Kolonii Ostrowickiej-  Nam najbardziej chodzi o kurs
z Nowego. MłodzieŜ nie ma czym dostać się do domu ze szkoły.

- Marek Barnik – Ja równieŜ w tej sprawie firma PKS „Koneks” wystosowała pismo
odpowiednio wcześnie o zawieszeniu kursów i w związku z tym młodzieŜ z Opalenia
wystosowała pismo do przewoźników . UwaŜam ,Ŝe naleŜałoby jeszcze to pismo
rozszerzyć , gdyŜ dotyczy to nie tylko PiniąŜkowa , ale takŜe Smętowa i Nowego. Jest
to problem od lat i ci uczniowie nie mając dojazdu będą musieli przejść do szkoły do
Gniewu. Wiem ,Ŝe w tym wypadku powinniśmy się cieszyć , ale niestety jest to szkoła
o innym profilu . Pan Latocha powinien dojeŜdŜać do Smętowa i do Nowego.

-  Kraińska Wiesława - Odczucie mieszkańców jest takie ,Ŝe my ponosimy karę za to
,Ŝe Pan Latocha jeździ do Kolonii.

- Marek Barnik – Rozwiązanie problemu naleŜy do nas wszystkich.

- Przewodniczący obrad – Czy Burmistrz prowadził rozmowy z przewoźnikami na
kursy do Wyrębów, Jelenicy i Skórcza?

- Ryszard Połomski – Mam pytanie , które dotyczy budynku byłego sądu. Nie
wiadomo , co dalej z tym budynkiem , kiedy i co będzie robione? Stan jest fatalny , ale
co dalej?

- Przewodniczący obrad – Czy Pan Burmistrz moŜe nam odpowiedzieć dziś na to
pytanie czy odpisze?

- Wiceburmistrz Zbigniew Wronowski – Odpowiem dziś.

1. Kanalizacja Tymawa – w ramach programu operacyjnego chcemy
uporządkować       gospodarkę ściekową na terenie całej Gminy . W ciągu kilku
dni chcemy taki program opracować i w oparciu o niego pracować. Zadanie
szybko zrealizowane to będzie Tymawa. Myślę ,Ŝe do końca stycznia 2007 r.
będzie to zadanie wykonane.  Projektant juŜ pracuje nad tym programem.

2. Przewoźnicy – wszyscy pamiętamy w jaki sposób udało nam się te dojazdy
załatwić w miarę pozytywnie i otworzyć  furtkę dla następnych. „Koneks”
wystąpił z koniecznością zawieszenia tych kursów i nie powiadomił o tym
Starostwa, z którego uzyskuje pozwolenie na prowadzenie tych kursów.
Starostwo połoŜyło uszy po sobie i udaje ,Ŝe nic się nie stało, a my chcemy
zmusić Starostwo do zawarcia jednoznacznego stanowiska w tej sprawie.
Trzeba włączyć w to wszystkie Koła Gospodyń włącznie z Kółkiem
RóŜańcowym. Temat , który stoi przed nami do załatwienia.
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3. Budynek sądu – robiliśmy juŜ  kilka podejść , ale kwota , która jest potrzebna to
około 800 tyś. zł. Przygotowujemy projekt , ale jeszcze na tym etapie wolałbym
nie mówić , gdyŜ jest to za wcześnie , ale nie jest to temat odłoŜony.

- Andrzej Solecki – Chciałbym Panu Burmistrzowi powiedzieć ,Ŝe jest tam zagroŜenie
drogowe.   Proszę ,Ŝeby Pan przeprosił Kółko RóŜańcowe bo  ich Pan obraŜa. Kółka
RóŜańcowe nie są od tego.

- Marek Barnik – Niech się Kolega nie czepia to Kółko RóŜańcowe było wymienione
w cudzysłowie. Wszyscy wiemy o, co chodzi.

- Alojzy Klimczak – Otrzymałem informację ,Ŝe będą robione wiaty. U nas zabrano do
remontu i do dziś ich nie ma. MłodzieŜ stoi na przystanku i moknie, a jest coraz
zimniej.

- Zbigniew Wronowski – Postoją na deszczu to moŜe docenią,  to i nie będą tak
niszczyć.

- Andrzej Frost – Mam sprawę, która  dotyczy bezpieczeństwa drogowego przy
wjeździe do Piaseczna od strony Bydgoszczy. Jest tam bardzo brzydki zjazd. Brak
oświetlenia na tym skrzyŜowaniu. Poza tym , co z kanalizacją w Piasecznie?
- Ryszard Połomski – Czy termin tego projektu do końca marca 2007 r. jest
obowiązujący?

- Wiceburmistrz Zbigniew Wronowski – W momencie kiedy nastąpi rozstrzygnięcie
zaraz firma przystąpi do pracy.

- Walentyna Czapska – Przy Gimnazjum w Gniewie jest szkoła Ŝycia w budynku ,
który w kaŜdej chwili grozi zawaleniem. Chcemy uzyskać informację kiedy będzie cos
z tym zrobione. Poza tym teren przeznaczony na parking autobusowy przy Gimnazjum
wymaga odwodnienia i naprawy nawierzchni.

- Grzegorz Wasielewski – JuŜ w poprzedniej kadencji z koleŜanką radną Anitą Fortuną
próbowaliśmy załatwić sprawę budynku byłego sądu , ale nie jest to sprawa kilku
dachówek. Poza tym chciałem zapytać , co ze stadionem w Gniewie?

- Grzegorz Połomski – Ludzie z Brodów Pomorskich czują się odrzuceni z bardzo
błahego powodu. Chodzi im o kilka wywrotek szlaki  do wyrównania drogi. Czy to
jest aŜ tak duŜy problem?  Drogę chcą juŜ zrobić sami. Składali  pisma o kilka
przyczep szlaki.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Bardzo proszę pan wiceburmistrz Zbigniew
Wronowski.

- Wiceburmistrz Zbigniew Wronowski –
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1. Wjazd do Piaseczna od strony Bydgoszczy  naleŜy do DODP. My moŜemy
tylko sygnalizować problem , pisać i  nie wiele wskóramy.

2. Sprawa walącego się balkonu z budynku przy Gimnazjum w Gniewie zostanie
załatwiona pozytywnie. Balkon zostanie rozebrany. Jest postanowienie w tej
sprawie.

3. Jeśli chodzi o parking przy Gimnazjum, to nie jest nasz teren.
4. Wiaty przystankowe  zostaną naprawione i ustawione w miejsca , z których

zostały zabrane.
5. Szlaka na drogę w Brodach Pomorskich. Jeśli jest to droga do jednego

gospodarstwa to nie zrobimy , ale jeśli gdzieś dalej to tak. Tych potrzeb jest o
wiele więcej. Szlaka jest bardzo droga i będziemy robić wszędzie tam gdzie są
większe potrzeby.

6. Stadion w Gniewie jest juŜ zmeliorowany , obsiany trawą i teraz czekamy do
wiosny ,Ŝebyśmy mogli robić dalej.

- Przewodniczący rady – Świetlica w Kolonii Ostrowickiej jest częściowo
wyremontowana i korzystają z niej dzieci ze Szkoły Podstawowej w Ostrowitem, ale
równieŜ i młodzieŜ ze wsi. JednakŜe jest tam zimno bo  nie ma ogrzewania. Jest
propozycja ,Ŝe najlepszym ogrzewaniem byłby kominek.

- Helena Modzelewska  sołtys wsi Tymawa – Nie tylko w Kolonii Ostrowickiej jest
problem z ogrzewaniem. Taki problem jest w kaŜdej wsi takŜe i u nas w Tymawie.
- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Zamykam pkt  7 porządku obrad i przystępujemy
do pkt 8.

- Pkt 8 porządku obrad - Informacja Przewodniczącego Rady o złoŜonych
interpelacjach i uzyskanych odpowiedziach na interpelacje.

- Przewodniczący obrad – Na dzisiejszej sesji złoŜono  jedną  interpelację na piśmie.
Tak dla informacji podam tylko ,ze wczoraj poŜegnaliśmy ks. Prałata Myszkowskiego.
Ks. Prałat był bardzo wzruszony i serdecznie dziękował za dobrą współpracę  przez te
wszystkie lata. Jest juŜ nowy ks. Prałat Osowski. Zamykam pkt 8 porządku obrad i
przystępujemy do pkt 9.

- Pkt 9 - Wolne wnioski i informacje.

- Przewodniczący obrad – Bardzo proszę. Pan radny Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki – Będąc na  czwartkowych spotkaniach kameralnych zwróciła się do
mnie Pani Bąkowska i powiedziała ,Ŝe dostała list przedwyborczy od Grzegorza
Wasielewskiego, a adresowany do jej juŜ od 10 lat nieŜyjącego męŜa. Ta Pani była
załamana ,Ŝe cos takiego po 10 latach mogło ja spotkać. Prosiła mnie o to ,Ŝeby ją
jednak przeprosił.

- Grzegorz Wasielewski – Pan radny z ta sprawa nie ma nic wspólnego i proszę nie
dramatyzować. Jeśli jest taka potrzeba przeproszę.
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- Przewodniczący obrad – Wyczuwam tu pewną rzecz. W poprzedniej kadencji  była
walka pomiędzy Panem, a Przewodniczącym Rady.  Dziś odczuwam ,Ŝe ta walka jest
nadal ale pomiędzy Panem Soleckim , a  Panem Wiceburmistrzem. Jeśli będziemy
zmieniać Statut Gminy to wpiszemy jeszcze do Statutu, Ŝe w obradach sesji bierze
równieŜ udział Wiceburmistrz. Jeśli chodzi o to „K” to nie mówią wszyscy w Polsce
tylko powiedział to Pan Kaczyński. Pan Radny powtórzył to , a Pani Cwiklińska
powiedziała ,Ŝeby było to wpisane do protokołu. Mówmy o problemach , a nie
atakujmy się nawzajem.

- Marek Barnik – Chciałbym podziękować radnemu Soleckiemu ,Ŝe wspiera zadania z
mojego terenu bo jestem sam i pomoc jest mi potrzebna ale droga , którą podał nie
powiem jest istotna dla mieszkańców , ale są drogi bardziej istotne. Dziękuję.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Przypominam ,Ŝe oświadczenia majątkowe naleŜy
złoŜyć do dnia  22 grudnia 2006 r. Dane od stycznia 2006 – do dnia złoŜenia
oświadczenia. U pani GraŜyny naleŜy uzupełnić dane osobowe i podać nr telefonów.
Temat i termin kolejnej sesji:
Temat : Projekt budŜetu Gminy na 2007 rok.
Termin: 27 grudnia 2006 r. godz. 11:00  w tym samym miejscu.
- Zamykam II sesję Rady Miejskiej w obecnej kadencji. Dziękuję wszystkim za
przybycie i za rzeczową dyskusję. Na tym protokół zakończono. Protokół sporządzono
w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach. Jeden dla Burmistrza , drugi dla rady.
Godzina zakończenia sesji 12:30.

- Protokołowała: Przewodniczący
           Rady Miejskiej w Gniewie

  Janusz Karzyński
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